

Polyamide Engineering Plastics for China

中国的聚酰胺工程塑料



Rhodia

龙马工程塑料
Long Ma Engineering Plastics

上海龙马——国际化标准的本地生产商

上海龙马隶属于世界聚酰胺工程塑料行业领先企业之一的罗地亚工程塑料公司。

座落于上海的龙马公司生产泰克尼®聚酰胺工程塑料，覆盖尼龙66、尼龙6系列产品，其产品质量采用罗地亚全球各生产厂家通行一致的标准严格控制。公司亦已通过ISO9002质量认证。

我们的泰克尼®尼龙66、尼龙6由罗地亚开发与更新，广泛应用于全球汽车、电子和电器、消费品和工业品市场。

Shanghai Long Ma —— a local producer with international standards

Shanghai Long Ma belongs to Rhodia Engineering Plastics, one of the leaders in the Polyamide Engineering Plastics markets worldwide.

Located in Shanghai, we manufacture Technyl® Polyamide engineering plastics including a wide range of PA66 and PA6. The quality of our products is strictly controlled with the same standard as that of Rhodia plants all over the world. This is demonstrated by our ISO9002 certification.

Our Technyl® PA66 and PA6 polyamides, developed and innovated by Rhodia R&D, are commonly used worldwide by Automotive, Electrical and Electronics, Consumer and Industrial Goods manufacturers.



Reg.No. Q12768



上海龙马将罗地亚
在聚酰胺工程塑料方面的全球
专业技能带入中国

罗地亚工程塑料是工程塑料行业中的领先企业。得益于作为全球第二大聚酰胺生产商的罗地亚集团，它已跃居世界第三大聚酰胺工程塑料生产厂家。

公司的销售及市场网络遍布全球，并得到其分布世界各地的技术中心的支持。其主要技术中心在法国、意大利、德国、美国、巴西、韩国和中国（上海）。

罗地亚的生产基地位于法国、意大利、波兰、加拿大、巴西、韩国、台湾和上海。

Shanghai Long Ma brings
Rhodia Global Expertise in PA
Engineering Plastics to
China.

Rhodia Engineering Plastics is a leading player in engineering plastics industry. Benefiting from Rhodia - the second largest polyamides manufacturer world-wide, it ranks third in polyamide engineering plastics.

The company has a world-wide commercial and marketing network, supported by technical assistance on all continents. Its major R&D centers are in France, Italy, Germany, United States, Brazil, Korea and China (Shanghai).

Rhodia has production facilities located in France, Italy, Poland, Canada, Brazil, Korea, Taiwan and Shanghai.

Rhodia

The best is yet to come

汽车

Automotive



汽车工业是泰克尼[®]产品的重要用户,泰克尼[®]尼龙66和尼龙6获得世界主要汽车及零部件厂商的认可,并广泛应用于汽车的各个区域。不断开发的新的应用归功于泰克尼[®]卓越的性能,包括耐热性,抗化学腐蚀性及优良的机械性能。

引擎部件

- 进气歧管
- 散热器水室
- 冷却风扇及支架
- 气缸盖

外部及内部件

- 车轮饰盖
- 车镜外壳
- 脚踏板总成
- 紧固件

电器系统

- 接插件
- 熔丝盒
- 开关

燃油系统

- 加油管
- 贮油罐

质量,竞争力,创新和全球化的生产和技术服务使我们成为中国汽车工业的伙伴。

The Automotive Industry is a major consumer of TECHNYL[®] products. Approved by the world's main car manufactures and equipment manufacturers, TECHNYL[®] PA66 & PA6 polyamides can boast numerous references in every field of application. The increasing use has been helped by exceptional performances: Thermal resistance, Chemical resistance and Mechanical properties.

Engine Components

- Air intake manifold
- Radiator water tank
- Cooling fan and shroud
- Cylinder head cover

Exterior & Interior

- Wheel trim
- Mirror housing
- Pedal assembly
- Clip

Electrical System

- Connector
- Fuse box
- Switch

Fuel System

- Filler tube
- Canister



Quality, competitiveness, innovation and globalization make us the partner of China Automotive Industry.

电子及电器

Electrical & Electronics



泰克尼®尼龙 66 和尼龙 6 经过世界主要标准机构的测试和认证, 因此可以确保在专业及家用环境下, 其各项应用的绝对安全。

泰克尼®主要应用于低压布线系统, 工业控制及开关系统及各类家用电器。

连接件, 端子, 断路保护器, 接触器, 开关插座, 定时器及马达是这个市场的主要应用。

无论您有怎样苛刻的要求:

- 易加工
- 抗电弧痕迹
- 阻燃及耐灼热丝
- 不含卤素及红磷
- 高注塑效率
- 耐热
- 低烟燃

我们都可以为您的应用提供最合适的材料。



TECHNYL® PA66 and PA6 polyamides, which are tested and certified by the world's main standards organization, ensure a high level of safety in both professional and domestic environments.

E&E Markets use TECHNYL® polyamides in low-voltage distribution, industrial control and switch gear systems as well as electrical appliances.

Connector, terminal, circuit breaker, contactor, switch & plug, timer and motor are the main applications in this market.

Whatever severe requirements you have:

- Easy processing
- Tracking resistance
- Flame and glow wire resistance
- Halogen and phosphorous-free
- High moulding rate
- Thermal resistance
- Low fire and smoke risk

We can offer the right material for your applications.



消费品及工业品

Consumer & Industrial Goods

归功于高强轻质的性能、变化的颜色和合理的成本，泰克尼®工程塑料使您的梦想变为现实。龙马将提供满足您特殊性能应用的需求。

体育及休闲

- 滚轴溜冰鞋
- 滑雪板
- 自行车

建筑及家具

- 铰链
- 榫钉
- 椅座

包装和容器

- 气雾剂阀门
- 打火机
- 电 池

其他主要应用

- 电动工具
- 扎带及紧固件
- 铁轨绝缘块

我们在您日常生活中的每一个角落。

Thanks to their excellent mechanical properties with light weight, various colors, and reasonable costs, TECHNYL® polyamides bring your dream to reality. Long Ma will provide the specific properties requested by your special applications.

Sports & Leisure

- Inline-skates
- Ski bindings
- Bicycles

Building & Furnishing

- Hinges
- Dowels
- Chair bases

Packaging & Flasks

- Aerosol valves
- Lighters
- Battery cells

Other Main Applications

- Power tools
- Cable tie & Fasteners
- Railway insulators

We are everywhere in your daily life.



技术服务

Technical Service



在罗地亚的支持下,上海龙马致力于服务客户。我们不仅生产国际品质的聚酰胺工程塑料,而且提供高效的技术服务帮助您在激烈的市场竞争中取胜。

我们的技术服务包括:

- 针对客户的特殊要求,选择最适合的尼龙材料
- 现场技术服务,包括注塑工艺调试
- 物理、热工、机械、电气、阻燃性能的测试

我们将与您共创新品。

Supported by Rhodia, Shanghai Long Ma devotes its energy to serving our customers. We not only provide you superior polyamides, but also unparalleled technical assistance for helping you compete and succeed in the marketplace, which includes:



- Selection of materials for your special needs
- On-site technical supports including injection moulding assistance
- Measurements for physical, thermal, mechanical, electrical and flammability properties

We will continue helping you for your better, more innovative products.

